



INTERNATIONAL SOCIETY FOR FORENSIC HAEMOGENETICS

Internationale Gesellschaft für Forensische Hämogenetik e.V.

INVITATION FOR THE GENERAL ASSEMBLY OF THE INTERNATIONAL SOCIETY
FOR FORENSIC HAEMOGENETICS

Dear Colleagues, Ladies and Gentlemen,

on behalf of the Executive Committee I would like to invite you for the General Assembly on September 20, 1991 at 17.00 in the Kurfürstlichen Schloß Mainz (FRG).

This invitation serves as legitimation card for the participation in the General Assembly. Please bring this letter with you and present it at the door check. The Executive Committee would be very pleased about your participation in the General Assembly. Please find enclosed the agenda for the General Assembly.

With kind regards

EINLADUNG ZUR MITGLIEDERVERSAMMLUNG DER INTERNATIONALEN
GESELLSCHAFT FÜR FORENSISCHE HÄMOGENETIK e.V.

Liebe Kolleginnen und Kollegen, sehr geehrte Damen und Herren,

im Namen des Vorstandes möchte ich Sie zur Ordentlichen Mitgliederversammlung am 20. 9. 1991 um 17.00 im Kurfürstlichen Schloß Mainz (BRD) einladen.

Dieses Schreiben gilt als Ausweis für die Teilnahme an der Mitgliederversammlung. Sie werden höflich gebeten, die Einladung mitzubringen und an der Türkontrolle vorzuweisen. Der Vorstand würde sich über Ihre Teilnahme an der Mitgliederversammlung sehr freuen.

Beiliegend finden Sie die Tagesordnung der Mitgliederversammlung.

Mit freundlichen Grüßen

Prof. Dr. Wolfgang R. Mayr
Secretary / Schriftführer
Institut für Transfusionsmedizin
Klinikum der RWTH
Pauwelsstraße 30
D-5100 AACHEN / BRD

Aachen, 8. 7. 1991